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Aan de Raad der Gemeente Hellendoorn 
Willem Alexanderstraat 7 
7442 MA Nijverdal 

(Ìi-MHĽNTH HEI.LBNDOORN 
Bdiãŭc!.. 

JAN 2014 

Nijverdal, 9 januari 2014 

Geachte dames en heren, 

Bijgaand zend ik u een kopie van mijn schrijven van 9 januari 2014 aan het 
College van Burgemeester en Wethouders inzake een onderkomen voor 
hangjongeren aan de Beethovenlaan in "Groot Lochter". 

Ik vind het onbegrijpelijk en onverteerbaar dat ons als aangrenzende 
bewoners van de hangplek aan de Beethovenlaan, iedere keer weer een 
poets wordt gebakken en op schrift staande uitspraken worden genegeerd. 

Ik verzoek u de nodige maatregelen te treffen en mij daarover te berichten. 

(I 
Met vriend slijke groet, 



Aan het College van Burgemeester en 
Wethouders van de gemeente Hellendoorn 
Willem Aiexanderstraat 7 
7442 MA Nijverdal 

Nijverdal, 9 januari 2014 

Onderwerp: Onderkomen hangjongeren Beethovenlaan "Groot Lochter". 

Geachte dames en heren, 

Gaarne vraag ík uw aandacht voor het volgende. 

Jongstleden dinsdagmiddag, 7 januari 2013, werd ik gebeld door de heer 
Arnold, van de sectie Veiligheid ca. van uw gemeente, met de mededeling, 
dat hij mij wilde bijpraten over de stand van zaken m.b.t. een onderkomen 
voor hangjongeren op de verharding van de sportplaats schuin tegenover 
onze woning aan de Beethovenlaan. 

Op mijn vraag waarom hij mij belde, kreeg ik als antwoord, dat hij mij zag als 
vertegenwoordiger van de bewoners van de Beethovenlaan. 
!k heb hem snel uit de droom geholpen en duidelijk gemaakt dat ik geen 
vertegenwoordiger in deze zaak van de buurt ben en als privé 
persoon/bewoner bij deze zaak ben betrokken. 
Dit heb ik ook uitdrukkelijk uitgesproken in de bijeenkomst op 29 maart 2013 
in de Prins Ciaussschool. 

Ik begrijp niet waarom hij mij belde, omdat ik op vragen die ik hem stelde 
geen of onvolledig antwoord kreeg omdat deze materie niet tot zijn dagelijks 
werk behoorde. Dat begrijp ik, maar laat dan een ter zake deskundige 
bellen. 
Ik hem heb ook gezegd, dat hij dan beter niet had kunnen bellen en dat ik 
zelf zal proberen de zaak duidelijk in beeld te krijgen en hoe het zit met de 
formele kant van de zaak. 
Vandaar deze brief. 
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Op 7 september 2006 heeft toenmalig wethouder, Mw. Roskam-Kroeze, een 
ínfo-avond gehouden in het wijkgebouw "De Vleugel" over het maken van 
een onderkomen voor de hangjongeren op genoemde locatie aan de 
Beethovenlaan. 
Aanleiding voor deze avond was uw besluit van 4 juli 2006 inzake de "Nota 
Jongeren Ontmoetingsplekken" en het daarbij behorende Concept J.O.P. 
voor Jongeren in de Kruidenwijk van het Straathoekwerk van mei 2006. 

Op mijn vraag aan Mw. Roskam in de bijeenkomst van 7 september 2006 of 
de nota van de straathoekwerker van mei 2006 integraal onderdeel 
uitmaakte van uw besluitvorming van 4 juli 2006 en ook voor "Groot Lochter" 
gold, kreeg ik van de wethouder als antwoord dat dit inderdaad het geval 
was. 
In die nota staat: "ALS DE BUURT ER TEGEN IS, KOMT ER GEEN JOP". 
De meerderheid van de buurtbewoners was er toen tegen en is er heden 
nog tegen. 

Waarom zijn er dan toch weer door of vanwege de gemeente activiteiten 
ondernomen om te komen tot een overkapping? 
De activiteiten zijn allen mislukt en er kwam geen onderkomen. 

Vraag, waarom dan wel weer tijd en geld steken in het slepen aan een dood 
paard en je woord als wethouder breken? 
Van die wethouder hebben wij als buurt na 4 juli 2006 niets meer gehoord. 

Een zelfde gang maakte de wethouder in "De Blokken". 
Ook dit werd door de buurt niet geaccepteerd en werd een grote mislukking. 

Ook mislukten gemeentelijke initiatieven voor hangplekken voor jongeren en 
in de Kruidenwijk. Alles werd gesloopt en vernield. 
En het resultaat is, dat er veel geld over de balk is gegooid. 

In de uitnodiging voor de bijeenkomst in de Prins Clausschool op 28 maart 
2013 staat wederom heel duidelijk: "Er komt alleen een plan als iedereen 
het ermee eens is". 
Er waren die avond veel tegenstanders tegen een onderkomen. 
De conclusie zou dan gerechtvaardigd zijn dat een onderkomen niet door 
zou gaan. 

Wie schets echter de verbazing dat er toch wordt doorgewerkt aan een plan 
voor een onderkomen. 
Weer worden de tegenstanders van een onderkomen voor de gek gehouden 
en genegeerd. 
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In de bijeenkomst van 28 maart 2013 heb ik gevraagd naar de aan dít plan 
voor het onderkomen ten grondslag liggende beleidsnotitie(s) en 
besluitvorming van college, raadscommissie(s) en gemeenteraad. 

Ik kreeg op mijn vraag geen antwoord. 
Ook kon ik de vraag niet stellen aan een verantwoordelijke wethouder, want 
die was niet bij deze bijeenkomst aanwezig. 

Daarom herhaal ik nu mijn vraag, nu er blijkbaar weer wat morrelt, aan uw 
college. 
Welke beleidsnotitie(s) en besluitvorming(en) liggen er aan dit halsstarrig 
doorzetten van enkelen ten grondslag en wilt u mij die stukken in kopie 
toezenden? 

Ook wil ik graag uw beslissing op schrift hebben welke taak Stichting "De 
Welle" in deze materie van u heeft overgedragen gekregen. 

De schriftelijke stukken ontvang ik graag van u binnen 14 dagen na heden. 

Voor zover dit nodig mocht zijn, doe ík voor het verkrijgen van de stukken 
een beroep op de Wet Openbaarheid van bestuur. 

Kunt u mij duidelijk maken/uitleggen waarom deze hangjongeren niet terecht 
kunner? in "Het Honk"? 
Daar is voor veel geld een onderkomen ingericht voor jongeren. 

Waí is er terecht gekomen van de mening van de meerderheid van de buren 
van de Beethovenlaan dat er voor deze jongeren een plaats moet zijn in het 
wijkgebouw "De Vleugel" in "Groot Lochter"? 
Zou dat gerealiseerd kunnen worden, dan zouden de jongeren de sanitaire-
en andere voorzieningen in het gebouw kunnen gebruiken. 
Zoals het nu is, is het rond het sportveld]© een grot© smeerboel 

Wat is er terecht gekomen van de opmerking van een bestuurder van 
voetbalvereniging "S.V.V.N." in die bijeenkomst, dat het bestuur zich aan het 
beraden is of er voor "S.V.V.N." een taak lag om deze jongeren opvang te 
bieden? 

Op deze vragen heb ik ook graag een schriftelijke reactie. 
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Tot slot deel ik u nog mede, dat ik een afschrift van deze brief zend aan de 
Raad van de gemeente Hellendoorn. 


